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Onderwerp:  Beleid groensingels rondom (agrarische) bedrijven 
Datum: 9 maart 2020 

 

 Heeft betrekking op agendapunt …. van de oordeelsvormende vergadering 

 d.d. 

 Heeft betrekking op agendapunt …. van de raadsvergadering d.d. 

 Technische vragen over…. 

 Rondvraag voor de raadsvergadering/ oordeelsvormende vergadering d.d.  
X Algemene vragen 

 Vraag die niet hoeft te worden gedeeld met andere partijen. 

 
Inleiding 

JESS is erg content met de aandacht die de gemeente heeft voor duurzaamheid, groen en 
bomen. O.a. de landschapsvisie geeft hier structuur aan. Onze gemeente verdient dit ook 
omdat onze gemeente door haar inwoners erg gewaardeerd wordt vanwege zijn/haar 
landelijke uitstraling. De combinatie van groen en ruimte wordt waardevol gevonden. Toch 
staat dit op gespannen voet met o.a. de woningbouw, bedrijven(-terreinen) en ook onze 
duurzaamheidsopgave (o.a. de RES). Specifiek heeft JESS vragen over groen rond veelal 
agrarische bedrijfsgebouwen in het buitengebied en in karakteristieke dorpen en dorpslinten. 
Het valt JESS op dat deze gebouwen in al grotere mate beeldbepalend zijn of worden en in 
de ogen van vele leiden tot verrommeling van het buitengebied. Mede ook ingegeven door 
de voortgaande schaalvergroting in deze sector 
 
Onze vragen: 

 
1. Wat is het huidige beleid van de gemeente omtrent groensingels en/of bomen 

rond agrarische gebouwen 
2. Op welke manier wordt bij de beoordelingen van nieuwe bouwaanvragen hier 

invulling aan gegeven? Is een evt. aan te planten groensingel onderdeel van de te 
verlenen vergunning? 

3. Indien onderdeel van de vergunningverlening: Hoe wordt hier op gehandhaafd en 
welke sanctiemogelijkheid heeft de gemeente en/of past de gemeente toe? 

4. Zijn er beleidsvoornemens of initiatieven om bij bestaande agrarische gebouwen 
groensingels te (laten) plaatsen? 

 
 
Namens de fractie van JESS, 
 
S.C. (Simco) Kruijer 
Raadslid JESS 


